

明愛屯門馬登基金中學
2021-2022 年度 家長通告

敬啟者：

有關本校一名教學助理的 2019 冠狀病毒病檢測結果初步呈陽性

本校於2022年2月13日接獲一名教學助理職通知，他的2019冠狀病毒病檢測結果初步呈陽性，現正聯絡衛生署衛生防護中心跟進。

該名教學助理最後在校工作日為2022年2月7日，學校於2022年1月27日開始放農曆新年假期至2022年2月7日，所以這段期間該名教學助理並無接觸學生。

同時本校剛已於2022年2月12日完成全校霧化消毒，亦提供快速測試劑供教職員快速測試，校方亦將按衛生防護中心的指示，繼續加強校內的清潔及消毒工作，家長應繼續讓子女出席以網課形式進行的課堂及活動。如有最新進展，校方會儘快通知各位學生及家長。

校方在此再三促請各位家長應依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施，詳情請瀏覽 <https://www.coronavirus.gov.hk/chi/health-advice.html>。

校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察本校學生及教職員的健康情況。家長如欲查詢更多有關2019冠狀病毒病的資料，可瀏覽相關網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/index.html>或可致電衛生防護中心熱線(電話號碼：2125 1111/2125 1122)。

如有任何查詢，可隨時致電 2461 0304 與校務處聯絡。

此致

貴家長

學生事務委員會彭惠卿助理校長負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零二二年二月十四日

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2021-2022 Parents Notice

14 February 2022

Dear Parents/Guardians,

**One Teaching Assistant being Preliminary Tested Positive of
Coronavirus Disease 2019 (COVID-19)**

Our school was informed on 13 February 2022 that one of our teaching assistants has been preliminary tested positive for COVID-19. The school is currently keeping close contact with the Centre for Health Protection (CHP) of the Department of Health (DH) for the follow-up.

The last day of the teaching assistant working at our school was on 7 February 2022. During the Lunar New Year holidays from 27 January to 7 February 2022, the teaching assistant had no contact with any students.

Meanwhile, in addition to the whole-school atomizing disinfection work completed on 12 February 2022, we have provided complimentary COVID-19 rapid test kits to our teaching staff for testing. Based on the advice provided by the CHP, our school has been constantly strengthening the cleansing and disinfection of the school premises, and parents should continue to let children attend the lessons and activities via online mode. We will inform parents and students of the latest situation as early as possible.

Once again, our school would like to urge parents to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19, based on the health advice from the CHP. For details, please refer to <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/health-advice.html>.

Our school will keep close contact with the CHP and closely monitor the health conditions of our staff and students. If parents want to obtain more information about COVID 19, please refer to the relevant website: <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html> or call the CHP hotline (Phone number: 2125 1111 / 2125 1122).

For enquiries, please contact the General Office or the Assistant Principal Ms. Pang Wai Hing at 24610304 during office hours.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal